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Abstract (en)
The container (2) has a container housing (4) provided with a mounted canister for supporting a missile. A moving unit moves the canister from
a storage position to an operating position. The moving unit is provided with a kinematic linkage for pivoting the canister, where the linkage is
fixed to the housing with pivot points. The moving unit is provided with two housing-fixed axes and two pivot axes that are provided with a holding
unit for holding the canister. A rear wall of the housing is arranged between a container end and a container interior in the operating position. An
independent claim is also included for a method for operating a missile container.

Abstract (de)
Die Erfindung geht aus von einem Flugkörperbehälter (2) mit einem Behältergehäuse (4), zumindest einem darin gelagerten Kanister (20) zum
Tragen eines Flugkörpers und einem Bewegungsmittel (26) zum Bewegen des Kanisters (20) von einer Lagerposition in eine Betriebsposition,
Um den Flugkörperbehälter (2) zügig aus einem Lagerzustand in einen Gefechtszustand versetzen zu können, in der der Kanister in einer
gefechtsbereiten Abschussposition des Flugkörpers ist, wird vorgeschlagen, dass das Bewegungsmittel (26) ein kinematisches Koppelgetriebe (46)
zum Verschwenken des Kanisters (20) aufweist.
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